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Verslag vergadering d.d. 04/09/2023. 
Begin om 19u30 te Brussel, Koning Boudewijnstadion, 
Marathonlaan 119c in het VAL gebouw. 
 
Aanwezig: Erna Ots, Patrick Baeke, Walter Van Boven, Karin Larnoe, Yves Herregodts, Sam Michels en 
Els Ridder. 
Els volgde de vergadering via videoconferentie wegens omstandigheden. 
Bart Spruijt (VAL medewerker) was ook aanwezig evenals Michel Vandenhende namens de LBFA. 
 

 

Alvorens te starten werden Bart Spruijt en Michel Vandenhende verwelkomd op deze 
vergadering. Bart gaat dit meermaals doen als nieuwe contactpersoon bij de VAL. 
Michel van zijn kant heeft momenteel geen groep bij de LBFA en kan dus niet alleen 
fungeren. Vandaar hij ook dient op de hoogte te worden gehouden van het reilen en 
zeilen binnen de Mastersatletiek. 
 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
KVV en PK: 
------------- 
Wij betreuren het ten zeerste dat er niemand aanwezig was namens de VAL 
(speaker), wel vonden wij het heel tof dat Bart op eigen initiatief aanwezig was om 
een verslag op te maken voor Atletiekleven, heel erg bedankt daarvoor! 
Nochtans was het draaiboek al minstens 3 weken op voorhand doorgegeven maar er 
is geen enkel antwoord daarop gegeven. 
Medailles waren niet geleverd! Walter is deze zelf moeten gaan ophalen in Brussel! 
Wat betreft de provincies was er blijkbaar een gebrek aan respect vanwege Vlaams-
Brabant, niemand van de officiële kern was aanwezig alsook dus de bijhorende 
medailles en/of schildjes. Meerdere Masters hebben hun ongenoegen geuit en 
denken dat ze van geen tel zijn voor hun provincie. 
Wat betreft de andere Vlaamse provincies mogen wij hen een dikke proficiat 
wensen! Antwerpen heeft later zijn kampioenschappen en namen dus niet deel aan 
het PK deze dag. 
 
De hoofdscheidsrechter, hoe moeten we in het vervolg communiceren met hen? 
Er was namelijk een atlete die de dag ervoor nog aangeduid was om jury te zijn die 
dag. Toen zij zich aanmeldde en zei dat ze ook ingeschreven was kreeg ze te horen 
dat ze niet mocht deelnemen. Atleet en Jury kan niet werd haar gemeld en hij 
diende de reglementen te volgen die hem werden opgelegd van hogerhand. 
Karin en Patrick zijn nog gaan bemiddelen maar het mocht niet baten, de 
reglementen zijn er om gevolgd te worden werd hun meegedeeld. 
Akkoord, maar dat is niet de schuld van de atlete zei Patrick tijdens het gesprek. 
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Als antwoord kreeg hij dat de atlete zich dan maar moest uitgeschreven hebben of 
op beeple (jurykalender beschikbaarheid) haar niet beschikbaar mocht gesteld 
hebben. 
 
Ons advies daarop is dat er een nieuw draaiboek dient gemaakt te worden dat 
haalbaar is voor de clubs en Masters op alle vlak (organiseren wedstrijden, volgens 
leeftijdscategorie, jury en atleet in dezelfde wedstrijd, …..) en moet doorgestuurd 
worden naar de VAL. Karin Larnoe en Michel Vandenhende gaan dit in een nieuw 
kleedje steken. We zijn gerust op een goede afloop daarop. 
 
Karin wil ook een onderhoud met de voorzitter van het VCJ daarover, via Ludwig 
Peetroons gaat zij een constructief gesprek voeren voor goede afspraken te maken 
in de toekomst. 
 
Verder rest ons nog te zeggen dat de organisatie van OLSE dik in orde was, waarvoor 
dank! 
 
BK & KVV Meerkampen Herve: 
------------------------------------- 
 
Er was niemand aanwezig van de VAL en LBFA! 
Enkel Belgische medailles! Geen Vlaamse medailles! 
Karin geeft het Advies om medailles af te halen in OLSE Merksem, er zijn er aldaar 
nog over van het KVV. Zij gaat lijsten vragen wie het podium heeft behaald aan 
Josefien Van Peteghem. Er is ook melding gedaan van atleten die zelfs hun medailles 
nog niet hebben gehad van 2019 in Dilbeek destijds. 
De organisatie was een ramp! Zelfde agefactor en punten, laatste proef zelfs geen 
punten, veel vertraging, uitslag niet op tijd gepubliceerd, ….. Sam was daar 
aanwezig als atleet zelf en ook Bart Spruijt heeft dit vernomen dat het niet goed 
was. 
Er zijn zelfs categorieën die meer dan 25 uur op de piste gestaan hebben! 
Ongelooflijk maar waar.  
 
PK Antwerpen Hamerslingeren: 
-------------------------------------- 
Ook hier waren geen medailles te verkrijgen na afloop! 
Er wordt een mail gestuurd naar het PC Antwerpen voor hun afwezigheid. 
Walter gaat dit doen een ook de vraag stellen hoe de atleten dan aan hun medailles 
gaan geraken. 
 
BK & KVV Hamerslingeren op 1/10 te OLSE Merksem: 
---------------------------------------------------------------- 
Er zijn maximum 12 inschrijvingen per categorie mogelijk. 
Wat dan met de andere wedstrijd? KVV Hamer? Gewichtwerpen is ook 
geprogrammeerd maar dus op een andere inschrijving via atletiek.nu 
 
Als laatste punt vragen wij ons voltallig af hoe Masters kunnen zien of er een 
specifieke wedstrijd voor hun is. Daarover meer later. 
 
Er werd tenslotte nog een woordje gepraat over Pescara 2023, het EK dat op 21 
september van start gaat in Italië. 
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Patrick en Karin zijn de teammanagers dit jaar en zullen aldaar hun taak vervullen 
om iedere atleet bij te staan (zowel bij de Vlaamse als de Waalse kant, bij de LBFA 
is er geen voorzien). Walter bedankte hen reeds voor het geleverde werk en prees 
hun inzet. 
 
 
 
Varia: 
------- 
Sam heeft het voorstel om een Mastersdag te organiseren waarbij alles aan bod komt 
(lopen, werpen, springen, …..). 
De ganse Masterscommissie geeft positief advies daarover. 
Bart gaat dit aan de Wedstrijdcommissie vragen (Paula Vanhoovels). 
 
 
De vergadering eindigt om 20u20 daar we ook nog een Nationale vergadering hebben 
omstreeks 20u30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


